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در یازدهمین جلسه کمیسیون معدن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی اصفهان مطرح شد:

سرمایه گذاری 7 میلیون یورویی اتحادیه اروپا در صنعت سنگ اصفهان

در یازدهمین جلسه کمیسیون معدن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی اصفهان، بر مزیت های سرمایه گذاری در معادن و

صنایع معدنی استان تاکید و از رایزنی ها برای جذب سرمایه گذاری 7 میلیون یورویی اتحادیه اروپا در صنعت سنگ

اصفهان خبر داده شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان، شهریار شعبانی، دبیر کمیسیون معادن و صنایع معدنی در آغاز این جلسه با اشاره به توانمندی صنعت

سنگ اصفهان گفت: در شرایط کنونی معادن، مواد معدنی و سنگ های ساختمانی از مزیت های اصلی استان اصفهان محسوب می شود. وی با اشاره به حضور موفق پاویون اتاق

بازرگانی اصفهان در نمایشگاه سنگ ورونا، نمایشگاه ایتالیا را نقطه هدف این کمیسیون برای سال آینده عنوان کرد . وی از مذاکرات اولیه این کمیسیون جهت حضور در

نمایشگاههای کشورهای ترکیه، هند، اندونزی و کشورهای CIS خبر داد و گفت: متاسفانه سرامیک های چینی حتی در داخل کشور و فضاهایی مانند فرودگاه های بین المللی

کشور که می تواند نمایشگاه مناسبی برای ارائه توانمندی های صنعت سنگ کشور باشد، جای سنگ های وزین ایرانی مانند سنگ لاشتر را گرفته است که باید با ایجاد زیر ساخت

های لازم زمینه توسعه صادرات سنگ را فراهم نمود. دبیر کمیسیون معادن و صنایع معدنی از رایزنی های اولیه برای جذب سرمایه گذاری خارجی در صنعت سنگ و صنایع معدنی

استان خبر داد و گفت: مذاکرات اولیه جهت جذب بیش از 7 میلیون یورو سرمایه گذاری اتحادیه اروپا در استان انجام شده است. وی ایجاد انستیتو آموزشی و نمایشگاه دائمی

سنگ به همراه مرکز توسعه مناسبات تجاری را از اهداف اولیه این همکاری دانست.

محمد حسن تقی زاده، مدیرگروه فرایند صنایع معدنی شرکت فولاد تکنیک و عضو کمیسیون معادن و صنایع معدنی نیز در این جلسه با اشاره به اجرای موفق طرح جامع فولاد

کشور توسط این شرکت گفت: این طرح سبب تکمیل زنجیره تامین فولاد کشور از ایجاد معادن سنگ آهن تا تولید محصولات آماده فولادی در کشور خواهد شد. این عضو

کمیسیون معادن و صنایع معدنی موفقیت اجرای طرح فوق را زمینه ای برای پیشنهاد اجرای طرح زنجیره تامین مواد معدنی به منظور حمایت بیشتر از صنایع معدنی کشور عنوان

کرد. وی در ادامه با اشاره به هدفگذاری تولید 55 میلیون تن فولاد در افق 1404 به معرفی توانمندی های کشور در صنعت فولاد و موفقیت های این صنعت در چند سال اخیر

پرداخت.

در ادامه علیرضا اله دادی، عضو کمیته صنایع معدنی نیز با انتقاد از خام فروشی بخش قابل توجهی از مواد معدنی کشور گفت: به منظور جلوگیری از خام فروشی مواد معدنی

ضروری است تا به توسعه فرآوری مواد معدنی بپردازیم. وی تصریح کرد: با توجه به اینکه بخش قابل توجهی از شرکت های فعال در حوزه معدن و صنایع معدنی، شرکت های

کوچک و متوسط بوده که از توان صادراتی و بازاریابی بین المللی مناسبی برخوردار نیستند، پیشنهاد می شود این شرکت ها با استفاده از مشاوره های مدیریتی و همکاری با

شرکت های مدیریت صادرات، بخشی از فعالیت های خود را به منظور حضور موفق در بازارهای صادراتی برون سپاری نمایند. در پایان این جلسه مسوولین کمیته های مختلف

این کمیسیون به تشریح عملکرد کمیته ها در سال جاری پرداخته و درباره اعزام هیات تجاری و نمایشگاهی به شهر «کارارا» ایتالیا و نحوه جذب سرمایه گذار و همچنین اعزام

هیات تجاری ونحوه اجرای دومین پاویون اتاق بازرگانی در« نمایشگاه سنگ ورونا» بحث و تبادل نظر شد.
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